
Beste leden van de Raad. Mevrouw Huis in ’t Veld heeft een prima voorstel gedaan. Laten 
we het ecologisch maaibeheer nu starten! De Hof van Twente doet het al (ook met 
Gildebor). Ondersteun haar. En laat u niet verleiden tot uitstel! 

Heel veel planten en dieren zullen u dankbaar zijn! 

 

Beste raadsleden,  

Het initiatief voorstel voor het maai- en zaaibeleid; 

Ik ben erg blij mee en ik kan u zeggen dat veel bewoners van de Woolderes en daarbuiten 
er ook erg blij mee zijn!  

Het stoort mij al heel lang dat er zo intensief en op precies de verkeerde momenten 
gemaaid en gesnoeid wordt.  Elk jaar, vroeg in het voorjaar, zie ik de bloemen en kruiden 
groeien. Maar net op het moment dat ze dreigen te gaan bloeien wordt alles kaal 
gemaakt. Er resteert alleen nog een kale grasvlakte. En als het dan, zoals afgelopen jaren, 
ook nog eens droog is, worden de korte grassprietjes die er nog staan, bruin. 

Er blijft dan ook nauwelijks leven over. Er is geen pier, kever of insect meer te zien. En 
omdat alles ook kaal wordt gehouden, zijn er ook nauwelijks schuilplaatsen voor egels, 
padden en andere kleine dieren.. 

Met de mensen van Gildebor heb ik daar wel eens over gesproken. “Moet dat nou? 
Kunnen we het niet laten groeien?” Ze zouden het wel willen,  zeggen ze,  maar dat mogen 
ze niet: Ze hebben “opdracht van de gemeente”! 

Daarom zijn we naar de gemeente gegaan met dezelfde vraag. “Kunnen we de natuur niet 
wat meer haar gang laten gaan en niet zo vaak maaien.”? De gemeenteambtenaren 
vertelden ons dat ze ook niet anders kunnen.  “We hebben opdracht van de Raad. Het 
staat zo in het maaibeleid.” 

Daarom zijn we ook zo enorm blij met dit voorstel vanuit de Raad. De Raad zegt: “College, 
ambtenaren: Doe het anders!”. Veel bewoners van Hengelo willen het en de natuur en de 
biodiversiteit schreeuwen er om! 

En ik kan bevestigen dat het initiatief van de Raad breed wordt ondersteund door veel 
mensen in Hengelo. In de wijk Woolde speelt op dit moment het project van Grijs naar 
Groen. Eén van de ideeën die we hebben ingebracht voor dit project was een ander 
maaibeleid: ‘Groenbeheer op maat’.  

Voor dit voorstel ben ik naar mijn buurtgenoten geweest en ruim 40 bewoners hebben het 
voorstel ondertekend (een aantal die het voorstel hebben ondertekend, zitten nu in de 
zaal). Het voorstel is in het kader van het project van Grijs naar Groen afgewezen omdat 
het geen concreet project is, maar een voorstel om het maaibeleid aan te passen.  

Echtheid van dit digitale document controleren? www.hengelo.nl/controleeruwdocument

https://www.hengelo.nl/controleeruwdocument


We kunnen het voorstel echter wél beschouwen als een ondersteuning van dit initiatief. 
Daarom wil ik graag het projectvoorstel met de 40 handtekeningen aanbieden als 
ondersteuning van het initiatiefvoorstel van Marie José Huis in ’t Veld.  

Verder heb ik via facebook en op andere manieren veel contacten met mensen uit andere 
delen van Hengelo. Ik kan u verzekeren dat haar voorstel breed wordt gedragen! 

Ik heb gezien dat het College een reactie heeft gegeven. Het voorstel van het College komt 
er op neer dat we nog maar even moeten wachten en dat het College zelf met een 
voorstel wil komen. Ik wil u oproepen daarmee niet akkoord te gaan! Zoals ik eerder al 
gezegd heb, worden ideeën die wij als burgers inbrengen afgehouden met de opmerking 
dat de Raad daar over gaat. Ik zou dan ook zeggen: ‘Raad neem uw verantwoordelijkheid 
en bepaal het beleid!’ 

Laten we met dit voorstel en dit experiment beginnen. Het is prima dat het College daarna 
met verdere plannen komt. Maar niet langer uitstellen! De natuur kan enige haast, met-
het-ophouden- van- ingrijpen,  heel goed gebruiken! En we hoeven niet zo bang te zijn om 
de natuur z’n gang te laten gaan: de natuur doet het al heel lang. Het ging pas mis toen wij 
begonnen in te grijpen! 

In de College-reactie wordt ook gesproken over ‘afplaggen om te verschralen’. Maar 
afplaggen is duur, het kost veel energie, laat koolstof verdampen en het tast het 
bodemleven aan!  Op schrale grond groeien vaak wat meer bijzondere bloemen 
inderdaad. Maar met de gewone soorten zijn we ook tevreden; veel insecten en andere 
dieren ook! En schrale grond houdt ook minder water vast. Droogte en wateroverlast bij 
heftige buien is een toenemend probleem. Groen houdt water vast en gaat verdroging 
tegen!  

Laten we geen geld besteden aan afplaggen en andere grote ingrepen die niet nodig zijn. 
Laten we ons geld besteden aan intelligent maaien in het tempo van de natuur. Dus niet 
planmatig maaien omdat het in het bestek staat, en ook niet planmatig extensief 2 maal 
per jaar maaien maar, de natuur volgen en kijken of het echt wel nodig is. Intelligent 
maaien!   Het gaat erom dat zaden zich kunnen ontwikkelen en dat insecten en kleine 
dieren een schuilplaats houden. En houd het zoveel mogelijk kleinschalig. Niet met grote 
zware machines alles wegrauschen en de bodem verdichten. Maar kleinschalig. Alleen 
daar waar het echt nodig is..Het maaisel is het voedsel voor de beestjes in de bodem! 

Beste leden van de Raad. Nogmaals: Marie José heeft een prima voorstel gedaan. Laten 
we het ecologisch maaibeheer nu starten! De Hof van Twente doet het al (ook met 
Gildebor). Ondersteun haar. En laat u niet verleiden tot uitstel! 

Heel veel planten en dieren zullen u dankbaar zijn! 

 

(ik wou zeggen met een kluitje het kale grasveld opsturen, maar dat is een beetje flauw).  


